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OR.0012-1.1.2019 

Protokół Nr 1/2019 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie 

w dniu 18 stycznia 2019 r. 
 

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie, odbyło się w dniu 

18 stycznia 2019 r. rozpoczęło się o godzinie 900 w Biurze Rady Miejskiej w Otmuchowie, pokój nr 8. 

Zakończyło o godzinie 955. Posiedzenie otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Otmuchowie radny Tadeusz Napora. Komisja Rewizyjna obradowała w składzie 

4 członków, co stanowi o prawomocności obrad i podejmowanych uchwał. Nieobecny radny 

Sylwester Łucki. Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
 

Ad 3. 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie obrad; 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad; 

3. Przedstawienie porządku obrad; 

4. Wybór Zastępcy Przewodniczącego; 

5. Sprawozdanie za 2018 r. 

6. Opracowanie planu pracy na 2019 r. 

7. Sprawy różne i wolne wnioski; 

8. Zamknięcie obrad. 
 

Porządek obrad został odczytany, przegłosowany i przyjęty – za 4 0 przeciw, 0 wstrzymało się. 
 

Ad 4. 

Przewodniczący poddał pod głosowanie zarekomendowaną na sesji Rady Miejskiej 

kandydaturę radnej Anny Ludwa na Zastępcę Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  
 

Głosowanie: 4 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
 

W wyniku głosowania radna Anna Ludwa wybrana została na Zastępcę Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Otmuchowie. 
 

Ad 5. 

 Przyjęto sprawozdanie Komisji Rewizyjnej za 2018 r. 
 

Głosowanie: 4 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
 

Ad 6. 

 Przewodniczący omówił plan pracy na 2019 rok i zaproponował by ująć w nim, w III kwartale 

br. zadania dotyczące zapoznania się z inwestycjami pn.: 

- „Budowa budynku komunalnego w Maciejowicach”, 

- „Remont i Przebudowa obiektu wypoczynkowo-szkoleniowego „Sandacz” w Otmuchowie przy   

    ul. Plażowej 2 – Szkoła pod Żaglami; 

- „Adaptacja ośrodka szkoleniowo-wypoczynkowego „Skalnik” w Sarnowicach na Dom Pomocy  

    Społecznej”.  
 

Głosowanie: 4 głosów za, 0 przeciw, 0 wstrzymało się od głosu. 
 

Ad 7.  

 Przewodniczący zapytał Burmistrza, czy przewiduje się w Gminie podwyżkę opłat za śmieci. 

Burmistrz odpowiedział, że na najbliższej Sesji Rady Miejskiej będzie wnioskował wraz 

z uzasadnieniem o ich zwiększenie od 1 kwietnia br. 

 

Ad 8.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zamknął posiedzenie.  

 

Na tym zakończono protokół. 
Protokołowała J. Wiktorowska  
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1. Przewodniczący Komisji Rewizyjnej - ......................................... 
                                                                    Napora Tadeusz 

 

2. Zastępca Przewodniczącego -   ......................................... 
                                                                                       Ludwa Anna 

 

3. Członek -     ......................................... 
                                                                                    Górski Zbigniew 

 

4. Członek -     ......................................... 
                                                                                    Łucki Sylwester 

 

5. Członek -     ........................................ 
                                                                                     Golonka Dawid 

 


